
Протокол № 52

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 21 вересня 2020 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
члени постійної комісії: Могилей Михайло Миколайович;

Монашок Микола Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович .

Відсутні:   (4)

секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Дичко Анатолій Дмитрович;
Здебська Валентина Павлівна.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Інформує:  Кайдаш  Юрій Анатолійович –  голова постійної комісії обласної
ради

Мацків  Яніна  Василівна –   директор  департаменту  екології,
природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

2. Про  внесення змін до рішення обласної ради від 23 червня 2006 року
№30  “Про  делегування  окремих  повноважень  обласної  ради  у  сфері
регулювання гірничих відносин”

Інформує:  Мацків  Яніна  Василівна –   директор  департаменту  екології,
природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

Бриндак  Вікторія  Євгенівна  –   начальник  відділу  паливно-
енергетичного  комплексу  та  надрокористування  департаменту  екології,
природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної державної адміністрації



2

3. Про погодження інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на
2021 рік .

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович  –  генеральний  директор  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”

4. Про  стан  готовності  господарського  комплексу  області  до  роботи  в
осінньо-зимовий період  2020/2021 року.

Інформує: Довжук  Ольга  Василівна  -  директор   департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 10 грудня 2019 року
№ 715 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік”.

Інформує: Шеремет Сергій Вікторович  - директор  департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про відшкодування ОСББ коштів з обласного бюджету відповідно до
державної програми енергоефективності “Теплі кредити”.

Інформує: Джулай  Тетяна  Олександрівна — голова  правління  ОСББ
“ПЕРЕМОЖЕЦЬ21”

Довжук  Ольга  Василівна  -  директор   департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

Шеремет Сергій Вікторович - директор  департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

7. Про внесення змін до рішення обласної ради від 14 листопада 1997 року
№ 105 .

Інформує:  Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства 

8. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів
на  території  Кіровоградської  області,  що  перебувають  в  постійному
користуванні  державних  лісогосподарських  підприємств,  сфери
управління  Держлісагентства  України,  у  відповідність  до  Порядку
поділу  лісів  на  категорії  та  виділення  особливо  захисних  лісових
ділянок .

Інформує:   Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства

9. Про  погодження  лімітів  використання  лісових  ресурсів  при  заготівлі
другорядних лісових матеріалів.

Інформує:   Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства
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10. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів,
що  перебувають  в  постійному  користуванні  Квартирно-
експлуатаційного  відділу  м.  Кропивницький,  у  відповідність  до
Порядку  поділу  лісів  на  категорії  та  виділення  особливо  захисних
лісових ділянок.

Інформує:   Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства

11. Про затвердження розпорядження голови обласної ради від 26 серпня
2020 року № 255-гр “Про зняття з контролю рішень обласної ради”.

Інформує: Кайдаш Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії  обласної
ради

12. Про  лист-звернення  представників  Олександрійського  регіону
Кіровоградської області

Зважаючи,  що  на  початку  засідання  постійної  комісії  було  присутньо  4
депутата обласної ради із загального складу комісії 9 осіб, голова постійної комісії
запропонував  розпочати  роботу  комісії  із  заслуховування  інформації  із
запропонованих питань  порядку  денного  комісії.  Після  приєднання  до  роботи
засідання 5-го члена комісії, вирішено повернутися до голосування по питаннях,
які вже було прослухано, зважаючи, що член комісії, що долучився до роботи,
попередньо ознайомився із матеріалами запропонованих питань. Заперечень не
було.

1. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області
на 2016-2020 роки.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту-начальника
управління  дозвільної  діяльності,  оцінки  впливу на  довкілля  та  моніторингу
департаменту  екології,  природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного
комплексу Кіровоградської обласної державної адміністрації Гоменюк Г.О. та
голови постійної комісії обласної ради Кайдаша Ю.А. стосовно внесення змін
до Комплексної програми охорони навколишнього природного середовища в
Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Основним водним об'єктом Новомиргородського району Кіровоградської
області, що потребує розчистки, є річка Велика Вись, що протікає зі сходу на
захід  через  усю територію  району.  Характерною  особливістю  річки  Велика
Вись є незначний похил, наслідком чого є невелика швидкість течії, замулення,
значне заболочення заплави і русла.

З метою оздоровлення річки Велика Вись (її екосистеми), відновлення її
водності,  здатності  до  повної  саморегуляції  та  самоочищення  необхідне
подальше  розчищення  її  русла,  що  покращить  її  гідрологічний  режим  та
санітарний стан, створить умови для організації прирічкової рекреаційної зони.
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За результатами розгляду та обговорення інформації, у разі засідання до сесії
обласної ради робочої групи з відбору та формування переліку природоохоронних
заходів  та  об'єктів,  що  будуть  фінансуватися  з  обласного  фонду  охорони
навколишнього  природного  середовища,  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступні висновки і пропозиції постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіба
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 369 (додається)

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 червня 2006 року
№30  “Про  делегування  окремих  повноважень  обласної  ради  у  сфері
регулювання гірничих відносин”.

Слухали: інформацію  начальника  відділу  паливно-енергетичного
комплексу та надрокористування департаменту екології, природних ресурсів та
паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації   Бриндак В.Є. про внесення змін до рішення обласної ради від
23 червня  2006 року  №30  “Про  делегування  окремих  повноважень  обласної
ради  у  сфері  регулювання  гірничих  відносин”,  враховуючи  пункт  10
Положення про порядок надання гірничих відводів,  затверджене постановою
Кабінету  Міністрів  України  від  27 січня  1995  року   № 59, голова постійної
комісії поставив на голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  внести  зміни  до

запропонованого  проєкту  рішення  обласної  ради,  а  саме:  з  п'ятого  абзацу
пункту 1 виключити слово “четвертий”.

3. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного
питання із урахуванням пропозиції від постійної комісії обласної ради.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 370 (додається)

3. Про  погодження  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2021 рік.

Слухали: інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” Ілика Р.І. про погодження інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” на 2021 рік.

За наданою інформацією, згідно з Порядком розроблення, погодження та
затвердження  інвестиційних  програм  суб’єктів  господарювання  у  сфері
централізованого  водопостачання  та  водовідведення,  затвердженого
Постановою  Національної  комісії,  що  здійснює  державне  регулювання  у
сферах  енергетики  та  комунальних  послуг  від  14.09.2017  року  №  1131,
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суб’єктам природних монополій, які в установленому законодавством порядку
отримали  ліцензію  на  право  здійснювати  господарську  діяльність  з
централізованого  водопостачання  та  водовідведення,  з  метою  визначення
обґрунтованості  запланованих  ними  капіталовкладень  та  витрат  у  структурі
інвестиційної  складової  тарифів  на  централізоване  водопостачання  та
водовідведення  за  регульованим  тарифом  на  принципах  економічної
доцільності,  а  також  цільового  використання  коштів  цими  суб’єктами,
необхідно розробляти, погоджувати та затверджувати інвестиційну програму.
Програма повинна бути погоджена органом місцевого самоврядування.

Разом з тим, Національна комісія, що здійснює державне регулювання у
сферах  енергетики  та  комунальних  послуг  листом  звернулася  до  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” з проханням привести вартість реалізації заходів в рамках
Проекту “Розвиток міської інфраструктури-2” до актуального обмінного курсу,
що на 01 вересня 2020 року склав 27,5618 грн./дол. США. Як слідство, у ОКВП
виникла “Дніпро-Кіровоград”  виникла необхідність коригування Інвестиційної
програми підприємства на 2021 рік.

З огляду на зазначене,  також, враховуючи що підприємством проведено
коригування  планового  розміру  освоєних  коштів  в  рамках  підписаних
Контрактів  за  результатами  вибірки  коштів  в  2021  році,  за  результатами
розгляду та обговорення наданої інформації, голова постійної комісії поставив на
голосування наступні висновки і пропозиції постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  обґрунтовану

пропозицію  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  погодити  запропонований  проєкт
рішення обласної ради з даного питання у новій редакції.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 371 (додається)

4. Про стан готовності господарського комплексу області до роботи в
осінньо-зимовий період  2020/2021 року.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.
про стан готовності  господарського  комплексу області  до  роботи  в осінньо-
зимовий період  2020/2021 року.

Важливою складовою підготовки до опалювального періоду є здійснення
розрахунків житлово-комунальних підприємств області за спожиті енергоносії
та  погашення  заборгованості  усіх  категорій  споживачів  за  надані  житлово-
комунальні послуги. Найбільшу заборгованість за спожитий природний газ з
урахуванням нарахованих пені, штрафних санкцій та інфляційних нарахувань
мають: 

КП "Теплоенергетик" – 500,3 млн.грн.;
СП ТОВ "Світловодськпобут"  – 95,1 млн.грн.
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Водопровідно-каналізаційні підприємства розрахувались на рівні 104,9%.
Рівень  оплати  теплопостачальних  підприємств  склав  107,0  %,  житлово-
експлуатаційних – 94,9 %. 

Питання про стан підготовки господарського комплексу області до роботи
в осінньо-зимовий період 2020/2021 року  розглядалося протягом червня-липня
поточного  року  на  засіданнях  обласного  штабу  з  питань  підготовки
господарського  комплексу  області  до  забезпечення  сталого  проходження
опалювального періоду 2020/2021 року, за результатами яких видані відповідні
доручення.

Особлива  увага  приділена  питанню  підготовки  теплового  господарства
СП ТОВ "Світловодськпобут" у м.Світловодськ.

15  липня  2020  року  під   час  виїзного  засідання  обласного  штабу  до
м.Світловодська  перевірено  стан  виконання  робіт  з  підготовки  найбільших
котелень  підприємства  (№2  та  №3)   та  проведення  ремонтних  робіт  на
магістральних теплових мереж міста.

Станом на 14 серпня  2020 року в області забезпечено виконання заходів з
підготовки необхідного рівня (становить більше 70%).

За результатами розгляду та обговорення інформації, голова постійної комісії
поставив  на  голосування  наступні  висновки  і  пропозиції  постійної  комісії
обласної ради:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  внести  зміни  до  проєкту

рішення обласної ради “Про стан готовності господарського комплексу області
до роботи в осінньо-зимовий період  2020/2021 року”, а саме:

доповнити  пунктом  5  наступного  змісту:  “Зняти  з  контролю  рішення
обласної  ради  від  22  серпня  2017  року  №  353  “Про  стан  готовності
господарського  комплексу  області  до  проходження  опалювального  сезону
2017/2018  року”,  від  21  вересня  2018  року  №  545  “Про  стан  готовності
господарського  комплексу  області  до  проходження  опалювального  періоду
2018/2019  року”  та  від  17  вересня  2019  року  №  678  “Про  стан  готовності
господарського  комплексу  області  до  роботи  в  осінньо-зимовий  період
2019/2020 року”.

відповідно  пункт  5  запропонованого  проєкту  рішення  обласної  ради
вважати пунктом 6.

3. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований проєкт
рішення обласної ради з даного питання з урахуванням пропозицій від постійної
комісії обласної ради.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 372 (додається)
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5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 10 грудня 2019 року
№ 715 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік”.

Слухали: інформацію директора департаменту фінансів Кіровоградської
обласної державної адміністрації Шеремета С.В. про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  10  грудня  2019  року  № 715  “Про  обласний  бюджет
Кіровоградської області на 2020 рік”.

За наданою інформацію, внесення змін до показників обласного бюджету
на 2020 рік,  затверджених рішенням обласної  ради від  10 грудня 2019 року
№ 715 "Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік" (із змінами
відповідно  до рішень обласної  ради від  12 березня  2020  року № 736 та від
12 червня 2020  року № 784), пояснюється необхідністю затвердження змін до
доходів, видатків та фінансування обласного бюджету, пов’язаних із:

1)  врахуванням  в  обласному  бюджеті  додаткових  коштів  по
міжбюджетних  трансфертах  (з  державного  бюджету  та  інших  місцевих
бюджетів) та по доходах спеціального фонду обласного бюджету;

2) перерозподілом окремих видатків обласного бюджету між бюджетними
програмами,  капітальними  і  поточними  видатками  та  головними
розпорядниками коштів обласного бюджету.

Заслухавши та обговоривши інформацію, голова постійної комісії поставив
на голосування наступні висновки і пропозиції постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований проєкт

рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 373 (додається)

6. Про відшкодування ОСББ коштів з обласного бюджету відповідно
до державної програми енергоефективності “Теплі кредити”.

Відповідно до Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”,
Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  заслухавши  та  обговоривши
інформацію, викладену у листі голів правління ОСББ, інформацію директора
департаменту  житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  Довжук  О.В.  та  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Шеремета  С.В.  про  стан
відшкодування  ОСББ коштів  з  обласного  бюджету  відповідно  до  державної
програми енергоефективності “Теплі кредити”, встановивши, що відшкодування
проходить у відповідності Порядку відшкодування коштів з обласного бюджету
ОСББ по “Теплих кредитах”, та відсутність на сьогодні можливості фінансування
зазначеного заходу з обласного бюджету, постійна комісія вирішила інформацію
взяти до відома.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 374(додається)
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7. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  14  листопада
1997 року № 105.

Слухали: інформацію начальника Кіровоградського обласного управління
лісового  та  мисливського  господарства  Ревенко  Н.О.  про  внесення  змін  до
рішення  обласної  ради  від  14  листопада  1997 року  №  105  “Про  надання
мисливських  угідь  в  користування  організаціям  області  для  ведення
мисливського господарства”.

Інформуюча  зазначила,  що  на  підставі  рішення  обласної  ради  від
4 листопада 1997 року № 105 "Про надання мисливських угідь в користування
організаціям області для ведення мисливського господарства" (далі – Рішення)
право користування мисливськими угіддями в межах області  набула обласна
рада  фізкультурно-спортивного  товариства  "Динамо"  (далі  –  ОР  ФСТ
"Динамо").

Відповідно  до  вимог  Закону  України  "Про  громадські  об’єднання"
рішенням  конференції  Кіровоградської  обласної  організації  фізкультурно-
спортивного  товариства  Динамо"  України"  від  22  жовтня  2016  року,
затвердженим постановою Президії ФСТ "Динамо" України від 11 листопада
2016 року № 20 ОР ФСТ "Динамо" перейменовано на громадську організацію
"Кіровоградська  обласна  організація  фізкультурно-спортивного  товариства
Динамо" України", що потребує внесення змін у Рішення. 

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований проєкт

рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 375 (додається)

8. Про  погодження  клопотання  щодо  приведення  існуючого  поділу
лісів на території Кіровоградської області, що перебувають в постійному
користуванні  державних  лісогосподарських  підприємств,  сфери
управління Держлісагентства України, у відповідність до Порядку поділу
лісів на категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок.

Заслухавши начальника Кіровоградського обласного управління лісового
та мисливського господарства Ревенко Н.О. про погодження клопотання щодо
приведення  існуючого  поділу лісів  на  території  Кіровоградської  області,  що
перебувають  в  постійному  користуванні  державних  лісогосподарських
підприємств, сфери управління Держлісагентства України, у відповідність до
Порядку  поділу  лісів  на  категорії  та  виділення  особливо  захисних  лісових
ділянок, за результатами обговорення якої, голова постійної комісії поставив на
голосування наступні висновки і рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований проєкт

рішення обласної ради з даного питання.
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Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 376 (додається)

9. Про  погодження  лімітів  використання  лісових  ресурсів  при
заготівлі другорядних лісових матеріалів.

Відповідно  до  Закону  України  “Про  місцеве  самоврядування  в  Україні”,
Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  заслухавши  та  обговоривши
інформацію  начальника  Кіровоградського  обласного  управління  лісового  та
мисливського господарства Ревенко Н.О. про погодження лімітів використання
лісових ресурсів при заготівлі другорядних лісових матеріалів, враховуючи, що
пунктом 5  частини 1  статті  30  Лісового  кодексу  України  передбачено,  що до
повноважень обласних рад віднесено погодження лімітів використання лісових
ресурсів  при  заготівлі  другорядних  лісових  матеріалів,  з  метою  забезпечення
невиснажливого раціонального використання лісових ресурсів шляхом контролю
за спеціальним використанням встановлених обсягів  (лімітів)  лісових  ресурсів
при  заготівлі  другорядних  лісових  матеріалів  для  комерційної  та  виробничої
діяльності, голова постійної комісії поставив на голосування наступні висновки і
рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  внести  зміни  до

запропонованого проєкту рішення обласної ради, а саме:
доповнити  пунктом  2  наступного  змісту:  “Зняти  з  контролю  рішення

обласної  ради  від  10  березня  2017  року  № 235  “Про погодження  щорічних
лімітів  використання лісових ресурсів під  час  заготівлі  другорядних  лісових
матеріалів на 2017-2019 роки”;

пункт 2 запропонованого проєкту відповідно вважати пунктом 3.
3. Погодити даний проєкт рішення обласної ради із урахуванням змін від

постійної комісії обласної ради.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 377 (додається)

10. Про  погодження  клопотання  щодо  приведення  існуючого  поділу
лісів,  що  перебувають  в  постійному  користуванні  Квартирно-
експлуатаційного відділу м. Кропивницький, у відповідність до Порядку
поділу лісів на категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок.

Відповідно до Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”,
Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  заслухавши  та  обговоривши
інформацію  начальника  Кіровоградського  обласного  управління  лісового  та
мисливського  господарства  Ревенко  Н.О.  про  погодження  клопотання  щодо
приведення існуючого поділу лісів, що перебувають в постійному користуванні
Квартирно-експлуатаційного  відділу  м.  Кропивницький,  у  відповідність  до
Порядку  поділу  лісів  на  категорії  та  виділення  особливо  захисних  лісових
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ділянок, голова постійної комісії  поставив на голосування наступні висновки і
рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований проєкт

рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 378 (додається)

11. Про  затвердження  розпорядження  голови  обласної  ради
від 26 серпня 2020 року № 255-гр “Про зняття з контролю рішень обласної
ради”.

Відповідно до Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”,
пункту  12.6  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  заслухавши  та
обговоривши  інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради
Кайдаша Ю.А.  про  розпорядження  голови  обласної  ради  від 26 серпня
2020 року  № 255-гр  “Про  зняття  з  контролю  рішень  обласної  ради”, голова
постійної  комісії  поставив  на  голосування  наступні  висновки  і  рекомендації
постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проєкт рішення обласної ради з даного питання.
3. Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  відповідно  до

12.8 Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради  зняти  з  контролю  наступні
рішення обласної ради:

від 14 грудня 2007 року № 377 “Про затвердження базових тарифів на
послуги водопостачання, що надаються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”;

від 24 жовтня 2008 року № 584 “Про затвердження скоригованих тарифів на
послуги водопостачання, що надаються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 379 (додається)

12. Про  лист-звернення  представників  Олександрійського  регіону
Кіровоградської області.

Відповідно до Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”,
Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  обговоривши  лист-звернення
представників  Олександрійського  регіону  Кіровоградської  області  із
повторною пропозицією до депутатів Кіровоградської обласної ради прийняти
та  направити  звернення  до  керівництва  держави  з  проханням  ініціювання
проведення  комплексного  незалежного  аудиту  діяльності  монополістів
енергокомунальної  сфери,  що діють на території  Кіровоградської  області,  та
внесення змін до нормативно-правових актів чинного законодавства України у
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сфері  житлово-комунального  господарства,  зауваживши  на  неоднократному
зверненні представників Олександрійського регіону до обласної ради, з огляду
на  те,  що  більша  частина  депутатів,  які  представляють  спільні  інтереси
територіальних  громад  міста  Олександрії  та  Олександрійського  району,  до
яких  зверталась  постійна  комісія  обласної  ради  із  пропозицію  грунтовного
вивчення  та  підготовки  відповідного  звернення  депутатів  з  порушених
громадськістю  Олександрійського  регіону  питань,  на  день  розгляду  даного
звернення не надали відповіді або своїх пропозицій щодо вирішення питання
по суті, постійною комісією вирішено інформацію взяти до відома.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 380 (додається)

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання комісії  закритим та подякував присутнім депутатам обласної  ради,
членам постійної  комісії  обласної  ради,  за  активну участь  у роботі  засідань
комісії у сьомому скликанні обласної ради.

Голова постійної комісії                                                                     Ю.Кайдаш


